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Lokalbehov 

Omorganisationen av Vara tätorts skolor har gjort att Västra skolan från och med detta läsår 

(2013/2014) är en F- åk 2 skola med fritids för barn i samma ålder. Parkskolan är en åk 3-6 

skola med fritids för barn i denna ålder. Totalantalet elever på Västra/Parkskolan är idag 304 

och de flesta av dessa elever som har behov av barnomsorg i form av fritids går på Västra 

skolan. I nuläget är det över 100 barn inskrivna på fritids på Västra skolan.  

Ramschemat för dess elever är samma, vilket innebär att när skolan är slut kl. 13.20 kan det 

komma närmare 80 barn till fritids på en och samma gång. Skola och fritids använder samma 

lokaler och de är i dagsläget fyllda till bristningsgränsen.  

Detta oroar oss som föräldrar. Lokalerna som våra barn vistas i hela dagarna används både 

till skola och fritidsverksamhet. På eftermiddagarna är alla barn i samma lokaler, det finns 

ingen möjlighet till indelning eller avdelningar. Klassrummen som skolan är i på dagen 

används av fritids på eftermiddagen. Man använder även röda stugan och gula huset samt 

gymnastiksalen. I gula huset har även lärarna små utrymmen där de kan göra sitt 

administrativa arbete men de kan aldrig förbereda i sina klassrum eller ha något projekt kvar 

till nästa dag.  

Vi vill att våra barn skall ha en kreativ miljö som är anpassad för deras utveckling där de kan 

lägga en bra grund till sitt lärande, kunskap och framtida skolgång. Det är ju här, i de lägre 

åldrarna som grunden till hela deras skolgång läggs. Lärarna och pedagogerna i skola och på 

fritids på Västra skolan gör ett fantastiskt jobb med de lokaler och resurser som de har.  

Men nu är alla utrymmen fulla och det är växande barngrupper på väg in. Att det kommer 

mer barn är positivt, men de barn som börjar åk 1 till hösten är 52 st. Detta innebär att man 

för att få lagom storlek på klasserna skulle behöva göra tre paralleller, men det finns inte 

tillräckligt med klassrum för det. Prognosen visar på fortsatta barnkullar om 50-60 barn, om 



  Vara 2014-03-03 

2/2 
 

man tittar på de barn som är födda 2009 fram till 2013 i Vara tätort. Med så stora 

barngrupper kommer man att behöva göra tre paralleller även kommande år för att få lagom 

stora elevgrupper i varje klass. Det är jätteroligt att barnkullarna är växande, men var skall 

alla barnen vara? Och är det försvarbart att ha klasser med 25-27 elever i varje?  

Detta är ett scenario som de dåvarande föräldraföreningarna på Västra och Parkskolan och 

skolledning redan innan sammanslagningen av skolorna oroade sig för och tog upp till 

diskussion med politikerna. Nu befinner vi oss i alla fall i denna situation och den är akut. Var 

går smärtgränsen? Hur många elever är det försvarbart att ha i en klass? Hur många barn 

skall vistas i samma lokaler under dagen, när lokalerna inte räcker till idag? Vart skall lärarna 

ta vägen när det gör sin planering och administrativa arbeten när lektionerna är slut?  

Ett alternativt som är uppe som förslag är att göra om ”Wahrenska Huset” till 

fritidsavdelning men det skulle bara frigöra runt 20 platser, dessa platser behövs förtvivlat 

mycket redan idag.  

Det är inte acceptabelt att våra barn inte har tillräckligt med utrymme och lokaler att vara i 

under dagarna på grund av ett snabbt beslut om att ändra i skolorganisationen utan att 

tänka på följderna och utan att man räknar på kommande barnkullar. Situationen är akut 

och måste lösas snarast! Parollen Vara lyfter skolan, känns inte så aktuell i våra öron just nu. 
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